
Från: Lena Löfgren <lena.g.lofgren@gmail.com>
Skickat: den 13 april 2021 00:19
Till: Kansli
Ämne: Re: Frågor till KF-möte 2021-04-14

Rättelse:

Skrev fel datum på KF-möte, ska vara 2021-04-15.

Mvh
Lena Löfgren

Den mån 12 apr.2021 23:59Lena Löfgren <lena.g.lofgren@gmail.com> skrev:

Vadmenas med denna text i annonsering när kommunen utlyser tjänster.

"Avståndet till beslutsfattare och samhällsservice är kort och
köer drabbar oss sällan."

Ni har fått brev ifrån IVO att frågor ska besvaras i jan 2021
efter allvarliga avvikelser som inträffat dec 2018. Har påtryckt
flera ggr om svar och Kommundirektören lovar gång på gång
svar av MAS och förvaltningschef.

IVO såger att det ingår i ert uppdrag om äldreomsorg att svara
på frågor och att ni måste svara oss medborgare skyndsamt

Med anledning av ovan beskrivning hänvisar jag till citatet ovan
och undrar vad ni menar när man får erfara att frågor till er ofta
inte blir besvarade utan påtryckning och därmed svårt att förstå
innebörden i citatet ovan att:
"Avståndet till beslutsfattare och samhällsservice är kort och
köer drabbar oss sällan."

Fråga 1
Vad menas med detta citat när man fortfarande inte får svar
som medborgare?

Fråga 2
Varför svarar inte förvaltningschefen på brevet från IVO utan
som medborgare måste man stöta på och ändå obesvarad? Är
detta ok att inte följa upp ärenden?

Fråga 3
Varför utelämnade IVO som avsändare när detta inkomna brev
diariefördes.

Fråga 4
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Varför ser kopiorna olika ut när man begär ut dokumentet vid
olika tidpunkter?

Angående vindkraft på Storrisberget och Granåsen.

Fråga 5
Finns rödlistade arter i området och isåfall vilka?

Fråga 6
Finns det ugglor i området, för de är beroende av mörker för att
jaga?

Fråga 7
Klarar elnätet att överföra produktionen till södra Sverige?

Vill att frågorna uppläses på KF 2021-04-14 samt att de
besvaras skriftligen samt att de diarieförs.

Mvh
Lena Löfgren


